
GRYTELVA HYTTEFORENING

Styremøte 6. september 2018

Hos: Guri Hafsten Aalerud

Tilstede: Knut Olav Furuseth, Ingolf Lundberg, Astrid Løken Nordgård, Roy Andersen, 
Knut-Erik Holmen, Guri Hafsten Aalerud. 

Referent: Guri Hafsten Aalerud.

1. Fra siste styremøte 14. juni 2018.

- Signatur på konto fungerer enda ikke. Vi tar kontakt med banken og finner ut hva 
  som må til. Ansvarlig: Knut-Erik

- .Saken med digitalt medlemskort følges opp videre. Ansvarlig: Knut-Erik

- Renovasjon. Det ser ut som om renovasjonen har fungert i sommer. Vi ser an 
saken.  

-Soppturen høsten 2018. Knut Olav har invitert til sopptur på Facebook. Soppturen 
 vil bli lørdag 15. september. 

- Grunntjern rundt.  Knut- Erik og Astrid har gått turen rundt. De har ryddet opp en del 
og gjort den framkommelig i sydenden, Vi må imidlertid se på om det skal graves ut 
noe mer, eventuelt settes opp en stige, for å kunne passere der vannet har gravet ut 
stien på vestsiden. I syd bør det settes opp 2 skilt. Ansvarlig: Astrid

-Øgnevann. Broen ved demningen er i orden. 

2. Merking av stier.

Astrid har hatt kontakt med Hege Jahren i Forvaltningsstyret for Trillemarka-
Rollagsfjell Naturreservat og fått beskjed om at det er tidsnok å sende inn søknad om 
merking og skilting av turstier etter styremøtet vårt.

 Vi sender inn søknad om skilting og merking av følgende stier (til 3 utsiktspunkter):

1. Sti fra Løkeset til Varden med tilknytning sti og løypenett i Rollagsfjell (2 skilt 
og 1 infoskilt)

2. Videreføring av sti fra Grønlitjenn over Steinsfjellet retning Minnekleivsetra.

3. Sti som utgår fra  toppen av Tråenvasslia mot «Den Runde Kollen» (875 ).

Berørte grunneiere er forespurt og stiller seg positive til merkingen.



3. Dugnadsarbeid.

- Ved parkeringsplassen der nordre skiløype starter, er det grodd til og det bør ryddes
  opp.

-Sittegruppene våre bør ettersees og beises på nytt.

Neste styremøte.

Neste styremøte er 15. november. Vi bør diskutere årsmøtet 2019 (sted:Alpakkagården?,

underholdning: foredrag?)

Knut Olav søker om permanent ordning med skiløyper og søker om økonomisk støtte fra 
kommunen.

 


